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Onderwerp Campus 458

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededelíng
in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Economie

Portefeuillehouder wethouder Lok

Schriftelijke vraag

Het oude Philips terrein in Roosendaal zal ín de toekomst bestemd gaan worden voor de bouw van
een logistiek centrum, Campus 458.
De fractie van de WD volgt nauwlettend de bewegingen - waaronder communicatie met
omwonenden, de vergunningaanvraag en de in te richten infrastructuur - rondom dit logistieke
centrum. We zouden graag zien dat eventuele knelpunten in alle redelijkheíd tijdig opgelost worden

Wij hebben hierover de volgende vragen aan de wethouder:

L. ls er overleg geweest met de omwonenden cq. de indieners van de bezwaarschriften? Zo ja, wat
is hiervan de opbrengst? Zo nee, gaat een dergelijk overleg nog plaatsvinden en op welke
termijn?

2. Kunt u iets zeggen over de status van de ingediende bezwaarschriften? Graag een toelichting.
3. Kunt u een tijdpad aangeven met betrekking tot de vergunningaanvraag en -verlening, de start

van de bouwwerkzaamheden en de te verwachten gereedheíd van de Campus A58?
4. Wat wordt de definitieve maximale bouwhoogte van de gebouwen?
5. Wat is het te verwachten aantal werknemers dat straks op de Campus 458 werkzaam is?

6. Wat kunnen we verwachten omtrent het aantal te verwachten verkeersbewegingen in relatie
tot de bestaande infrastructuur?

7. Heeft er daaromtrent al een verkeersonderzoek plaatsgevonden? Zo ja, welke resultaten heeft
dit onderzoek opgeleverd? Zo nee, bent u voornemens om een verkeersonderzoek uit te laten
voeren?

Alvast dank voor de beantwoording van deze vragen.

Met vriendelijke groet,
Namens de fractíe van de WD,

Kees Verstraten



Wiibeantwoorden uw vragen als volst:

1. ls er overleg geweest met de omwonenden cq. de indieners van de bezwaarschriften? Zo ja, wat
is hiervan de opbrengst? Zo nee, gaat een dergelijk overleg nog plaatsvinden en op welke
termijn?

Ja, er vinden overleggen plaots met een ofvaardiging van de omwonenden. Omdat de
gesprekken lopende zijn kunnen wij hier nog geen mededelingen over doen.

2. Kunt u iets zeggen over de status van de ingediende bezwaarschriften? Graag een toelichting.

De ingediende bezwaorschriften zijn in behandeling genomen

3. Kunt u een tijdpad aangeven met betrekking tot de vergunningaanvraag en -verlening, de start
van de bouwwerkzaamheden en de te verwachten gereedheid van de Campus 458?

Wij kunnen op dit moment nog geen tijdspod odngeven van de start van de

bouwwerkzaomheden en te verwochten gereedheid von de Campus A58, gezien de lopende

ontwikkelingen. (zie vroag 2)

4. Wat wordt de definitieve maximale bouwhoogte van de gebouwen?

De bebouwingen op het perceelvon de Campus A58 moeten voldoen oon de doarvoor gestelde

eisen conform het bestemmingsplan.

5. Wat is het te verwachten aantal werknemers dat straks op de Campus 458 werkzaam is?

De verwochting is dot er 7200 medewerkers in de operatie werkzqom zullen zijn.

6. Wat kunnen we verwachten omtrent het aantal te verwachten verkeersbewegingen in relatie
tot de bestaande infrastructuur?

De verwachte verkeersbewegingen worden in relotie tot de infrastructuur getoetst middels een

onofhonkelijk verkeersonderzoek. Dit onderzoek maokt onderdeel uit von de besluitvorming.



7. Heeft er daaromtrent al een verkeersonderzoek plaatsgevonden? Zo ja, welke resultaten heeft
dit onderzoek opgeleverd? Zo nee, bent u voornemens om een verkeersonderzoek uit te laten
voeren?

Ja, er heeft een onafhankelijk verkeersonderzoek plaatsgevonden. Dit wordt momenteel
bestudeerd, om te bezien of er aanpassingen noodzakelijk zijn aan infrastructuur.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.
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